
  

 

 

Folketingets Finansudvalg 

Christiansborg 

30. marts 2023 

Svar på Finansudvalgets spørgsmål nr. 132 (Alm. del) af 28. 

februar 2023 stillet efter ønske fra Lars-Christian Brask (LA)  

Spørgsmål 

Har ministeren planer om at spare på administrationen i staten på samme måde, 

som ministeren har planer om at spare på administration i både kommuner og 

regioner på i alt tre milliarder kroner frem til 2030? I så fald, hvor stort et beløb 

kan der spares på administration hos staten?  

 

Svar 
Der er sket en betydelig stigning i ansatte i staten. Det skyldes blandt andet, at vi 

har prioriteret de helt nødvendige ressourcer til genopretningen af skattevæsenet 

og håndteringen af covid-19, men det forklarer ikke hele udviklingen. Regeringen 

kommer derfor også til at se på besparelser på administration i staten. 

Med venlig hilsen 

 

Nicolai Wammen 

Finansminister 

Offentligt
FIU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 132

Finansudvalget 2022-23 (2. samling)
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